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Vindt de gemeente het belangrijk dat er 

pleegzorg is? Zo ja, waarom vindt de 

gemeente het belangrijk. 

“Enorm belangrijk. Pleegzorg is van grote 

betekenis voor kinderen die om redenen 

niet bij hun ouders kunnen opgroeien. Dat is 

heel ingrijpend en dan is het heel waardevol 

om in een veilige en zo gewoon mogelijke 

gezinssituatie op te groeien.” 

Kan de gemeente een ondersteunende rol 

hebben in het werven van pleeggezinnen? Zo ja, welke rol kunnen ze hierin vervullen.  

“Wij kunnen hierbij helpen door onze mediakanalen in te zetten en dat doen we graag. Zeker met 

een tekort aan pleegouders, kunnen we helpen in onze regio meer mensen te bereiken.” 

Wil de gemeente medewerking verlenen bij voorlichtingsavonden aan mensen die geïnteresseerd 

zijn in pleegzorg? Welke activiteiten kunnen we samen opstarten? 

“Wij kunnen hierbij zeker helpen door te faciliteren. Bijvoorbeeld door voor voorlichtingsavonden 

ruimte in het gemeentehuis beschikbaar te stellen. Ook kunnen we via onze mediakanalen onze 

inwoners hiervan op de hoogte brengen.” 


